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Interpelláció visszavonása

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Ezúton tájékoztatom, hogy az I/7667 . számon benyújtott „Mit kívánnak tenni
Bátonyterenye és Mátraverebély térségében megállíthatatlanul terjed ő drogfogyasztás
visszaszorítása érdekében?” című interpellációmat

vissza kívánom vonni .

Budapest, 2015 . november 19 .

Tisztelettel,

`n

Sneider Tamás
Jobbik
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